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Ympäristötieteiden opiskelijat - MYY ry  
 

Hallituksen kokous 3/2023 

Aika: 15.2.2023 klo 18.00 
 
Paikka: Biokeskus 3 kerhohuone (Viikinkaari 1) ja Zoom  
 

Osallistujat: 

Jesse Haapasalo 

Tiia-Roosa Kilpinen 

Liinu Esterinen 

Essi Kaila 

Emmi Aivola 

Noora Kiviniemi, poistui ajassa 21:44. 

Anna Westerling 

 

Muut jäsenet: 

Lauri Kähkönen 

Emma Jussila, poistui ajassa 21:44. 

 

Zoom: 

Senni Kaavinen 

Riikka Puska, poistui ajassa 19:08. 

Roosa Hannuksela 

 

 

ESITYSLISTA 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
 

ESITYS: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 

PÄÄTÖS: Avataan kokous ajassa 18:19. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
 

ESITYS: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
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PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITYS: Hyväksytään esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi.  
 
PÄÄTÖS: Lisätään kohtaan 17. Esitettävät asiat alakohta 17.4. Haalarimerkkikilpailu. 

Hyväksytään näillä muutoksilla esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi.  

 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN  
 

ESITYS: Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti.  
 
 

5. ILMOITUSASIAT 
 

5.1. Saapunut posti 
 
Ei saapunutta postia.  
 
5.2. Muut ilmoitusasiat 
  
Ei muita ilmoitusasioita. 

 
 

6. TALOUS 
 
Siirrytään kohtaan 6.2.  
 

6.1. Vuoden 2022 tilinpäätöksen hyväksyminen 
 
ESITYS: Käydään läpi vuoden 2022 tilinpäätös (liite 2). 
 
KIRJATAAN TIEDOKSI: Vuodesta 2022 jäätiin voitolle, mikä selittyy muun muassa sillä, että 
haalareiden maksu siirtyi seuraavalle vuodelle, haalarimerkkejä myytiin runsaasti muttei 
tilattu lisää ja vuoden 2021 maksuja saapui vuoden 2022 puolella. Hyväntekeväisyysmaksuja 
on jäänyt maksamatta esimerkiksi kangaskassien osalta.  
 
Hyväntekeväisyysmaksujen unohtumisen välttämiseksi keskusteltiin, että 
hyväntekeväisyyslahjoitukset voitaisiin jatkossa maksaa jo siinä vaiheessa, kun tuotteita 
tilataan.  

 
Riikka Puska poistui ajassa 19:08. 
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään vuoden 2022 tilinpäätös.  
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6.2. Vuoden 2023 talousarvio (liite 3) 
 
Taloudenhoitaja kertoi vuoden 2023 talousarviosta. Huomautettu viime vuoden 
hyväntekeväisyysmaksusta ja kalentereiden voittojen lahjoittamisesta. Arvio on miinuksella, 
koska tänä vuonna tulee olemaan paljon menoja.  
 
6.3. Talouden tilanne 
 
Tilillä on rahaa 9747,20 euroa. 
 
6.4. Saapuneet laskut ja muut maksut 
 
ESITYS: Hyväksytään alla olevat laskut ja maksut. 
 
220,72 € Ursula Rinta-Jouppi (Adobe-tilaus) 
560 € Synapsi ry (Biotietelijöiden tapaamisen lasku) 

 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 
6.5. Muut talousasiat 

 
Taloudenhoitaja esittää seuraavia maksuja:  
150 € korvaus Esa Oksmanille MYY:n uusien nettisivujen luomisesta.  
150 € vuosittainen lahjoitus Luonnonperintösäätiölle.  
 
Keskusteltiin myös lahjoituksista, joita jäänyt maksamatta vuosilta 2021 ja 2022. Tänä 
vuonna voitaisiin maksaa myös ne pois.  
 
Viime vuoden taloudenhoitaja Emma Jussila on ollut yhteydessä Osuuspankkiin 
tilinkäyttöoikeuksista. Osuuspankki vaatii vielä lisätietoja tilinkäyttöoikeuksien myöntämistä 
varten.  

 
Keskusteltiin lahjoituskohteen vaihtamisesta, mutta päädyttiin lopulta 
luonnonperintösäätiöön. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään tämän vuoden 150 € lahjoitus luonnonperintösäätiölle. Päätetään 
maksamatta jääneistä lahjoituksista sekä Esalle maksettavasta korvauksesta myöhemmin. 
 

Palataan kohtaan 6.1.  
 

7. 2022 HALLITUSKAUSIKYSELY 
 
Puheenjohtaja esittelee viime vuoden hallitukselle anonyymisti tehdyn kyselyn tuloksia.  
 
KIRJATAAN TIEDOKSI: Osa on kokenut hallitustehtävät raskaiksi ja noin puolen mielestä 
tehtävät eivät jakaudu hallituslaisten kesken tasaisesti. Hallituslaiset ovat saaneet kiitosta 
työstään ja toisia kunnioitettiin. Myös hallituksen sisäistä tasa-arvoa, hyvää henkeä ja 
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yhteistyötä pidettiin onnistuneina. Kehitystä kaivattiin sisäisessä viestinnässä ja 
kommunikaatiossa sekä avun pyytämisessä. Kaikki kyselyyn vastanneet olivat nauttineet 
hallituksessa toimimisesta.  

 
Keskusteltiin kyselyssä esiin nousseesta huomiosta siitä, että illat, yöt ja viikonloput voitaisiin 
pyrkiä rauhoittamaan hallitusasioilta. Keskusteltiin myös, että hallituskausikysely voitaisiin 
tehdä tänä vuonna kaksi kertaa, ensimmäisen kerran jo puolessa välissä kautta.  
Yleisjäsen myös muistutti kyselyn tuloksissa ilmenneisiin seikkoihin liittyen, että häntä voi 
hyödyntää apuna kuormituksen vähentämiseksi. Yleisjäsen aikoo koota kokouksissa nostetut 
ja sovitut asiat exceliin.  
  

8.  TOIMINTASUUNNITELMA JA PAINOPISTEET 
 
Varapuheenjohtaja ehdottaa painopisteiksi vuodelle 2023 käytössä olevien järjestelmien 
uudistamista, koronan takia unohtuneiden perinteiden ja tietojen palautusta sekä järjestön 
käytössä olevien tilojen käytön tehostamista. 

 
Toimintasuunnitelma on vielä kesken ja sitä parannellaan. 
 
Hyväksytään painopisteet ja toimintasuunnitelma vuosikokouksessa.  

 
Aloitetaan kokoustauko 19:48.  
Jatketaan kokousta ajassa 19:55.  
 

9. BIOSFÄÄRI 
 

Biosfäärille tehdään uusi ympäristösuunnitelma, jota myös muut järjestöt voivat halutessaan 
hyödyntää.  
Biokeskus 1:n aulatilat ja Unicafe menevät remonttiin tämän vuoden syksynä.  
Kestävyys- ja vastuullisuustoimikuntaa ollaan perustamassa, jotta vastuullisuusasiat 
voitaisiin ottaa paremmin huomioon. Toimikuntaan on tulossa haku, jota aiotaan mainostaa 
MYY:n jäsenille. 
 

 
10. MMYL 

 
ESITYS: MMYL ry:n ylimääräisen liittokokous järjestetään 20.2. klo 18. Päätetään 
lisäedustajat kokoukseen. Timo Pihlajamäki ja Viivi Isotalo ovat aikaisempien edustajien 
lisäksi halukkaita osallistumaan. 

 
Keskusteltiin tulevassa kokouksessa käsiteltävistä aiheista ja MYY:n edustajien yhteisestä 
linjauksesta kokoukseen. Aiotaan vaatia äänestystä luottamuksesta sekä esittelyä 
mahdollisuuksista, joiden mukaan voitaisiin toimia.  
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään lisäedustajiksi Timo Pihlajamäki ja Viivi Isotalo. 
 
 

11. KV-VASTAAVA 
 
ESITYS: Valitaan hallituksesta KV-vastaava vuodelle 2023. 
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PÄÄTÖS: Valitaan Senni Kaavinen KV-vastaavaksi vuodella 2023. 
 
 

12. OPINTOASIAT 
 
Opintovastaava kertoo, että Masters Viikki -tapahtuma järjestetään 3.4. Tapahtumassa Viikin 
maisteriohjelmat esittäytyvät kandiopiskelijoille. Roosa tiedottaa tästä opintotiedotteessa 
tai muuten sähköpostilla vähän lähempänä. 
 

 
13. TYÖELÄMÄASIAT 

 
Työelämävastaava ilmoittaa, että Viikki Food Desing Factorylle järjestettävän excun 
ilmoittautuminen on auki, ja mukaan mahtuu vielä. 

 
Sponsorivastaava kertoo, että sopimus Loimun ja MYY:n välillä on käyty läpi 14.2. ja 
lähetetty hallituksen jäsenille. Sopimuksesta poistettiin se, ettei MYY:n tarvitse mainostaa 
Loimua pikkujouluristeilyn yhteydessä, sillä info tapahtumasta tulee Biosfäärin kautta. Loimu 
myös ilmoitti, että voi mielellään sponsoroida erilaisia tapahtumia. 
 

 
14. KERHOTOIMINTA  

 
Erja ja Kurja -kerhon Yllätyselokuvailta järjestetään 20.2 kertsillä.  
 
Liikuntakerhon maksuton hapkido-excu Myllypuron Liikuntamyllyllä 26.2.  
 
Vimmojen Sealife-excu järjestetään 18.2. 

 
Puheenjohtaja selvensi kertsin varaamiskäytäntöjä, joissa ollut epäselvyyksiä. Google- 
kalenteriin ja kertsillä olevaan tussitauluun tulee kirjata, jos aikoo käyttää kertsiä. Google- 
kalenteria voi täyttää Katan kautta. Kata laittaa varauksesta vielä selventävää viestiä.  

 
 

15. LEVÄPERÄINEN 
 
TAUSTAA: Leväperäisiä on ilmestynyt vuonna 2020 ja 2021 viisi numeroa per vuosi. Vuonna 
2022 ilmestyi 4 numeroa. Vuonna 2020 on tilattu pari ensimmäistä numeroa painettuna. 
Fuksinumeroa ei olla ikinä tilattu fyysisenä. Vuosilta 2020 ja 2021 tilattiin 10 
kpl/lehtijulkaisu. 
 
Loimun sopimuksen mukaan voidaan pyytää Loimun mainos kahteen lehteen/vuosi. 
Lehdessä tulee olla näkyvillä Loimun logo. 
 
Noin kuukauden kuluttua vuoden ensimmäinen lehti on tulossa ja siihen on tulossa 
hallitusesittely. Lehden teema on vaikuttaminen. 

 
ESITYS: Päätetään kuinka monta Leväperäistä tilataan vuodelta 2022. 
 
PÄÄTÖS: Päätetään tilata 10 kpl kutakin numeroa vuodelta 2022. Painopaikasta päätetään 
myöhemmin, kun painopaikat on kilpailutettu. 
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16. TILAT 

 
16.1. Pupu 
 
TAUSTAA: Janne Salokoski on ollut yhteydessä Pupun käyttäjiin ja pahoitellut sähköpostillaan 
aiheuttamaa sekaannusta. Salokoski ei ole ollut tietoinen tilan olevan aktiivisessa käytössä ja 
kiitteli kaikkia järjestöjä, jotka ottivat häneen yhteyttä asian tiimoilta. Salokosken on pitänyt 
lähettää sähköpostia kaikille tilan käyttäjille asiasta 5.2.203 mennessä, mutta vielä ei ole 
kuulunut. Yhteydenpidon parantamiseksi Pupun käyttäjät kokoustavat kevään aikana. Tarve 
yhteyshenkilölle HYY:n ja käyttäjien välille on myös ilmeinen. 
 

 
17. ESITETTÄVÄT ASIAT 

 
17.1. Vuosijuhlakutsut 
 
Eläinlääketieteen kandidaattiyhdistyksen EKY ry:n vujuille on tullut kutsu. Vuosijuhla on 1.4. 
Ilmoittautumista on pidennetty 26.2. saakka. 
 
Puheenjohtaja tekee Telegramissa äänestyksen halukkaista ja menijät päätetään 
myöhemmin.  
 
17.2. Myo:n vuosijuhlat 3.3. 
 
Vuosijuhliin ovat menossa Liinu ja Kata. Annetaan tervehdykseksi 20 € lahjoitus 
Luonnonperintösäätiölle. 
 
17.3. Fuksimökin yhteyshenkilö 
 
TAUSTAA: Sponsorivastaava kertoo, että fuksimökin vastuuhenkilöiksi on aiemmin valittu 
Senni Kaavinen, Olli Jalonen ja Noa Koistinen. Fuksimökin yhteyshenkilöksi voitaisiin 
kuitenkin vaihtaa Senni Kaavinen, sillä hän voisi olla yhteyshenkilönä hallituksen ja 
fuksimökin välillä. 

ESITYS: Vaihdetaan fuksimökin yhteyshenkilöksi Senni Kaavinen.  

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

17.4. Haalarimerkkikilpailu 
 
Jesse, Senni ja Emmi ovat jutelleet haalarimerkkikilpailusta, jolla osallistettaisiin jäsenistöä. 
Toinen merkki olisi tarkoitus olla pride-merkki, jolla tehdään lahjoitus. Toisesta merkistä 
keskusteltiin esimerkiksi yleisen MYY ry:n merkin ja tapahtumamerkin välillä.  
 
PÄÄTÖS: Järjestetään kilpailu pride-merkistä ja yleisestä MYY ry:n merkistä. Pride-
merkistä tehdään lahjoitus Seta ry:lle. Kilpailusta tiedotetaan myöhemmin ja ajatuksena 
on, että kilpailijat lähettävät merkkejä hallituksen sähköpostiin. 
 

 
18. MENNEET TAPAHTUMAT 

 
Lintuherhon linturetki järjestettiin 28.1. Paikalla oli n. 15 henkeä. Retki oli onnistunut. 
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MYY x EKY x MYO kyykkätreenit järjestettiin 31.1. Paikalla oli 40 osallistujaa. 

 
MYY:n peli-ilta pidettiin 7.2. Coolheadilla. Paikalla oli 22 osallistujaa. Aika loppui hieman 
kesken, kun Coolhead meni kiinni. Ensi kerralla voitaisiin valita paikka, jossa voidaan olla 
myöhempään. Esimerkiksi Monaria ehdotettu. 

 
MYY:n nousiainen järjestettiin 13.2. Tapahtumassa 40 osallistujaa. Pulkkamäkeen ei päästy 
lumen puutteen vuoksi, mutta siitä huolimatta oli onnistunut tapahtuma. Pupulla syötiin 
laskiaispullia, juotiin kaakaota ja hengailtiin. 
 

19. TULEVAT TAPAHTUMAT 
 

19.1. Virkailijavaihtarit  

Järjestetään joko 18.-19.3. tai 31.3.-1.4. Lammilla. Keskusteltiin vaihtoehtoina olevista 
päivämääristä, joista Noora tekee vielä äänestyksen hallitukselle. 

Huomautettiin myös siitä, että kaikille tiimeille ja toimijoille ei viime vuonna mainostettu 
virkailijavaihtareita kovin hyvin. Aiotaan nyt mainostaa paremmin ja korostaa sitä, että kaikki 
toimijat ja hallitusten jäsenet ovat tervetulleita. 

Päätetään myöhemmin virkailijavaihtareihin liittyvästä työnjaosta. 

19.8. Peli-ilta 

Järjestetään 7.3. Lisätietoja tulossa myöhemmin.  

19.3. Bita 

28 osallistujaa MYY:ltä. Loimulta voidaan ehkä saada sponsorointia tapahtuman 
opiskelijalounaisiin. Loimun jäsenen tulisi tapahtumassa maksaa ruuista ja tapahtuman 
jälkeen laskutetaan Loimua. Tätä vielä selvitetään.  

19.4. Eksku 

Ekskutiimi on kokoustanut kerran ja toinen kokous on suunnitteilla. Ensimmäisessä 
kokouksessa ideoitiin ekskukohteesta, mutta se päätetään toisessa kokouksessa. Vahvana 
vaihtoehtona tähän saakka länsirannikolle kohdistuva eksku. Eksutiimi aikoo tehdä 
varainkeruuta myymällä ruokaa Luonnonsuojelubileissä. Päätetään budjetista myöhemmin. 

19.5. Fuksimökki 14.-15.4. 

Teemaksi päätetty lasten synttärit. Vastuuhenkilöt ovat kartoittaneet paikkavaihtoehtoja ja 
kulkemisvaihtoehtoja. Yhteiskuljetus tulee kalliiksi Helsingistä saakka, mikä nostaisi lipun 
hinnan korkeaksi. Tästä syystä kimppakyyditystä yhteiskuljetuksella harkitaan, mutta 
järjestäjät katsovat vielä vaihtoehtoja ja päättävät. Keskusteltiin myös budjetista ja MYY:n 
sponsoroinnista. Päätetään näistä myöhemmin. 

19.6. Kotiviinikisa 

Suunnittelu ei ole edennyt. 

19.7. IK x MYY x Vasara sitsit  
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Järjestetään 3.3. Malmin työväentalolla. Teemana on kaikki ari-loppuiset asiat. MYY ry:n 
vastuulla on juoma- ja lipunmyynti ja tilavaraus. MYY ry hoitaa rahaliikenteen ja jakaa tulot 
järjestäjien kesken.  

Hyväksytään IK x MYY x Vasara -sitsien budjetti (liite 4).  

19.8. Muut tapahtumat 

Luonnonsuojelu 100 v. bileet järjestetään 17.3. Pupulla. Kerhoja menossa järjestämään 
aktiviteetteja ja ekskutiimi menee myymään ruokia. 

Vimmojen saunailta 20.2. Lisätietoja tulossa myöhemmin.  

Vimmojen silakkasitsit tulossa.  

Alustavasti suunnitteilla myös haalarisitsit, Abba-bileet ja spårarisse. 

Noora Kiviniemi ja Emma Jussila poistuivat ajassa 21:44.  

 

20. TIEDOTUSASIAT 
 
20.1. Halko TOP 3 

1. Luonnonsuojelulaki 100 v. bileet  
2.  Haalarimerkkikisa 
3. Vuosikokous 27.2. 

 
20.2. Muut tiedotusasiat 
Tiedotusvastaava kertoo, että Saara Mohammadi on ottanut yhteyttä Suomalainen metsä -
teemaiseen paneelikeskusteluun liittyen ja pyytänyt jakamaan Myyläisille tietoa paneelista. 
Paneelikeskustelu järjestetään 28.2.2023. Essi jakaa eteenpäin ja tekee Facebookissa MYY:n 
postauksen.  

 

21. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
 

Viime collegepaitatilauksesta jäi kaksi ylimääräistä kokoa XS. Ne myydä ja myyty aiemmin 
hinnalla 49 €. Voitaisiin mahdollisesti myydä vähän halvemmalla, mutta päätetään tästä 
myöhemmin. 

Keskusteltiin uudesta collegetilauksesta. Collegeita ollaan tilaamassa ja voisi olla mahdollista, 
että jokainen tilaaja voi itse valita koon nettisivuilta ja tilata paidan. Vanhojen collegeiden 
omistajat voisivat tuoda sovituskappaleita kertsille. 

 

22. SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS 
 

ESITYS: Päätetään seuraavan hallituksen kokouksen ajankohta.  
 

PÄÄTÖS: Seuraava hallituksen kokouksen ajankohdasta äänestetään Telegramissa. 
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23. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 

Päätetään kokous ajassa 21:57.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
––––––––––––––––––––––––––                     –––––––––––––––––––––––––– 
Tiia-Roosa Kilpinen, puheenjohtaja 2023   Anna Westerling, sihteeri 2023  
 
 
 
 
 
 
 
 
LIITTEET 
 
Liite 1 Esityslista 
 
Liite 2 Vuoden 2022 tilinpäätös  
 
Liite 3 Vuoden 2023 talousarvio 
 
Liite 4 IK x MYY x Vasara sitsien budjetti 
 

 

Anna Westerling (14. maaliskuuta 2023 11:05 GMT+2)
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